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Kövér Lászl ó
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Kimagasló GDP adat! Minek köszönhető a magyar gazdaság jó teljesítménye?” címmel az
egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II.24.) OGY határozat 121 . § (1 )
bekezdése alapján interpellációt kívánok benyújtani Varga Mihály pénzügyminiszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

A KSH június 15-i tájékoztatója szerint Magyarország bruttó hazai terméke 2018 I .
negyedévében 4,4 százalékkal, a szezonálisan és naptárhatással kiigazított és kiegyensúlyozott
adatai szerint pedig 4,7 százalékkal nőtt az előző év azonos időszakához képest.

Minden óvatoskodó előrejelzés ellenére, a tavalyi GDP-ben mért gazdasági növekedé s
meghaladta a sokáig elérhetetlennek gondolt négy százalékot, és a végleges szám 4,2 százalé k
lett.

Ugyanakkor most is vannak hitetlenked ő baloldali „sztárközgazdászok”, londoni elemzők,
akik szerint a régióban a lemaradásunk folytatódik, és ez a növekedés csak az unió s
forrásoknak köszönhető , ami hosszú távon nem fenntartható . Sajnos elfelejtik hozzátenni ,
hogy a lemaradást éppen a nyolcéves MSZP–SZDSZ kormányzás idején sikerült
begyűjtenünk, közvetlenül az uniós csatlakozásunkat megelőző és az azt követő években .
Emlékezzünk vissza, amikor 2009-ben a lengyel termelés 1% körüli emelkedéssel zárt ,
Magyarország gazdasága csaknem 7%-ot csökkent . Arról nem is beszélve, hogy mindezt úgy
sikerült elérni, hogy közben az ország eladósodott, az 1MF és az Európai Unió is hitelle l
avatkozott be és a makrogazdasági mutatók mindegyike megközelítette a kritikus szintet .
Jelenleg viszont már szerencsére ott tartunk, hogy az államadóság csökkenése mellett, n ő a
foglalkoztatottság, csökken a munkanélküliség, az ország finanszírozási képesség e
összehasonlíthatatlanul javult és a gazdasági szereplők várakozásai minden eddiginél
pozitívabbak.

Tisztelt Ház !

Úgy vélem-az a gazdasági növekedés jó, ami nem borítja fel a pénzügyi egyensúlyt . Ezzel
kapcsolatban hívnám fel a figyelmet arra az évtizedeken keresztül sulykolt téves baloldali



logikára, mely szerint vagy növekedés vagy egyensúly van, a kett ő együtt nem megy. Az
elmúlt évek gazdaságpolitikája bebizonyította, hogy a kettő nem zárja ki egymást.
Meglátásom szerint optimisták lehetünk a jövőt illetően is, mert a növekedés fő hajtóerej e
manapság már nemcsak az exportkereslet, hanem éppen a hazai megnövekedett vásárlóerő .

A fentiek fényében kérdezem miniszter úrtól : Minek köszönhető a magyar gazdaság j ó
teljesítménye? Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018. június 06 .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Bánki Erik

Fidesz — Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

